
 
 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Interpellationer 

 
 

2003:16 

  
  
  
2003:16 Interpellation av Sten Nordin (m) om stadens 

snöröjning 
 
 
Även årets vinter har visat betydande problem i stadens hantering av 
snöröjningen. Det finns tyvärr för många exempel på gator som ej blivit 
plogade inom en rimlig tidsintervall, vilket lett till problem i trafiken, problem 
med framkomligheten för yrkestrafiken, ambulanstjänsten etc. 
 Ett mycket tydligt problem har varit att ansvaret för snöröjningen är utlagt 
på ett alldeles för stort antal huvudmän; dels stadens 18 stadsdelsnämnder, dels 
gatu- och fastighetskontoret och dels Vägverket. 
 Under de senaste två åren kan man slå fast att snöröjningen i Stockholm 
inte fungerat på ett tillfredsställande sätt och det måste vi alla – föregående 
såväl som nuvarande majoritet - ta ansvaret för. Vad som nu är viktigt är att se 
framåt, och göra politiska grepp för att säkerställa en adekvat, effektiv och 
miljövänlig snöröjning i framtiden. I det sammanhanget vill jag understryka 
vikten av att snödumpningen i speciellt Riddarfjärden minimeras och att andra 
alternativ utreds. Jag vill i det sammanhanget påpeka att det enligt min mening 
är nödvändigt att stoppa snödumpningen i Riddarfjärden från andra 
närliggande kommuner. 
 Mot bakgrund av ovan ställer jag följande frågor till ansvarigt borgarråd: 

1. Anser borgarrådet att snöröjningen fungerat på ett optimalt sätt under 
vintern 2002/03? 

2. Vilka initiativ kommer att tas från Stockholms stad för att hindra 
närliggande kommuner ifrån att dumpa snö i Riddarfjärden? 

3. Kommer borgarrådet ta initiativ till en ny organisation för snöröjningen 
för nästkommande vintrar och därigenom förtydliga och förenkla 
ansvaret, till exempel genom en minskning av antalet huvudmän? 

 
Stockholm den 26 februari 2003 
 

Sten Nordin 


